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Beredningen Ordförande Marlén Timonen och Delaktighets- och 

kundrelationschef Jussi Salminen 
 
Nationalspråksnämnden genomförde en promenad i sjukhuset med 
en person från tekniska verket. Nationalspråksnämnden märkte att 
skyltningarna var olika stora, och utmanande för synskadade. 
Mellersta Österbotten är ett tvåspråkigt välfärdsområde, och därför 
är det viktigt att man fäster uppmärksamhet vid servicen, till exempel 
skyltningen, och beaktar synskadade. 
 
Tekniska verket har gjort åtgärder i de nya lokalerna och situationen 
har förbättrats. Trots det är det mycket viktigt att fästa 
uppmärksamhet vid skyltningen och uppdatera planerna. Det har 
gjorts en fullmäktigemotion om ärendet och ordförande Marlén 
Timonen ska berätta om detta.  
 
 
 

Förslag till beslut Nationalspråksnämnden beslutar att diskutera ärendet och följa upp 
situationen, och bjuder under våren 2025  in tekniska verkets 
representant på nytt besök. 
 

Beslut Nationalspråksnämnden beslutade enligt beslutsförslaget. 


